
VPRAŠANJA OBČANOV
V ČASU mcd 27. 2. 1973 in 12. 3. 1973 je bilo
v naši občini sklicanih 28 zborov volivcev,
ki se jih je udeležilo okoli 1300 volivcev. Na
teh zborih so občani obravnavali osnutek
proračuna naše občine za leto 1973, predlog
proračuna mesta Ljubljane za leto 1973, izho-
dišča za finančni načrt TIS, poročilo UO
sklada ljubljanskih občin pri TIS Ljubljana
za gradnjo osnovnih šol in VVZ iz samo-
prispevka, spregovorili pa so tudi o program-
ski dejavnosti kulturne skupnosti Ljubljane
ter o osnutku smernic o izvajanju nalog na
področju gospodarstva in družbenih dejav-
nosti v letu 1973. Dnevni redi so bili, kot vi-
dite, precej natrpani, precej manj pa dvo-
rane in prostori, v katerih so se zbrali vo-
livci. Največja udeležba je bila v KS Viž-
marje-Brod, kjer so našteli kar 99 volivcev,
po drugi strani pa je svojevrsten rekord do-
segla krajevna skupnost Medvode (Goričane)
kjer se je zbralo samo 10 takih občanov, ki
jih zanimajo problemi občine in njihove kra-
jevne skupnosti. Tudi za Zg. šiško ne more-
mo trditi, da je bila udeležba prav blesteča,
saj se je kljub velikemu številu prebivalcev
potrudilo na zbor samo 45 volivcev.

Na vseh zborih volivcev so bili poleg ob-
činskih in mestnih odbornikov prisotni tudi
uslužbenci občinske uprave ali člani politično
izvršilnih organov, ki so volivcem odgovarjali
na postavljena vprašanja. Če pogledamo, kaj
je občane najbolj zanimalo, lahko zaslcdimo
sliko, kakršna se ponavlja na vseh zborih:
urbanizem in komunala. To so problcmi, ki
jih občan najmočneje občuti in ki so tudi
v resnici med najbolj perečimi v občini.

Delavci uprave skupščine so imeli nemalo
težav z vodcnjcm zapisnikov prcdvsem za-
radi neustrezne izvedbe samega postopka.
Skupščina občine je namreč dolžna obravna-
vati le sprejcte sklepe, nikakor pa ne pri-
pomb ali protestov posameznikov, ki se na
zboru prepirajo zaradi tega ali onega grabna
ali kanala. Zato bi bilo treba predscdnike
delovnih predscdstev v prihodnje opozoriti
na to, da morajo ob koncu zbora formulirati
sklepe ter jih dati na glasovanje, ker so sicer
zapisniki pomanjkljivi ali celo neveljavni kot
na primer tisti z zbora, kjer so se razšli brez
vsakega pravilno sprejetega sklcpa.

V istcm času, kot so tekli zbori volivcev,
so v delovnih organizapijah naše občine skli-
cali 35 zborov delovnih ljudi, iz katerih pa
je do sestave poročila prispelo samo 26 za-
pisnikov. Največ besed je steklo zaradi stano-
vanjskega gospodarstva v okviru komunalne
in urbanistične problematike, bistvenih pri-
pomb na vprašanja, ki jih je podajal dnevni
red zborov, pa tudi tu ni bilo, razen seveda
na proračun, ki je vedno najbolj občutljiva
točka zborov volivcev, čeprav je iz potckov
zborov očitno, da so občani in delovni ljudje
z ukrepi stabilizacije dobro seznanjeni in jih
tudi sprejemajo.

Zaradi pomanjkanja prostora smo morali
sklepe in vprašanja zborov volivcev in de-
lovnih ljudi objaviti v skrčeni obliki, omejili
smo se predvsem na tiste, ki obravnavajo
problematiko, zanimivo za širši krog obča-
nov. Odgovore bomo objavili v naslednji šte-
vilki.


